



CANADA

COMMUNIQUÉ

Secretary of State for External Affairs, the Hon. J. J. Macpherson today that the Canadian delegation to the 16th General Conference of the United Nations Educational, Scientific and Cultural Organization would be headed by Mr. J. J. Macpherson, Vice-Chancellor of Laval University, and Mr. J. J. Macpherson, Vice-Chancellor of Laval University, and Mr. J. J. Macpherson, Vice-Chancellor of Laval University.

The 16th General Conference will take place in Paris, France, from October 12 to 18, 1970, and will bring together representatives of all member States in order to discuss UNESCO's biennial work program in various fields of activity, including natural sciences, social sciences, human sciences and communications.

The members of the Canadian delegation are:

Mr. Jean-Marie Beauchemin,
Assistant Deputy-Minister,
Department of Education,
Ottawa.

UNESCO 16TH GENERAL CONFERENCE

Mr. J. J. Macpherson,
Vice-Chancellor,
Laval University.

Mr. J. J. Macpherson,
Vice-Chancellor,
Laval University.

Mr. J. J. Macpherson,
Assistant Deputy-Minister of
Communications,
Department of Communications.

Dr. J. J. Macpherson,
Vice-Chancellor,
Laval University.

Mr. J. J. Macpherson,
Vice-Chancellor,
Laval University.

Mr. J. J. Macpherson,
Vice-Chancellor,
Laval University.

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Mitchell Sharp, announced today that the Canadian Delegation to the 16th General Conference of the United Nations Educational, Scientific and Cultural Organization would be led by Mr. Napoléon LeBlanc, Vice-Rector of Laval University, President of the Canadian National Commission for UNESCO, and Canadian member of UNESCO's Executive Board. The two deputy-heads will be the Honourable Dr. F. W. Rowe, Minister of Education of Newfoundland and Mr. René Garneau, Ambassador and Canadian Permanent Delegate to UNESCO.

This biennial Conference will take place in Paris, the permanent site of the Organization, from October 12 to November 14, 1970 and will bring together representatives of more than 125 countries in order to discuss UNESCO's biennial programme in the Organization's various fields of activity, such as education, natural sciences, social sciences, human sciences, culture and communications.

Other members of the Delegation are:

Delegates:

Mr. Jean-Marie Beauchemin,
Assistant Deputy-Minister,
Department of Education,
Quebec.

Dr. E. O. Hughes,
Science Adviser,
Science Secretariat,
Privy Council.

Alternate Delegates:

Miss Elizabeth Redmond,
Head, Department of French,
Churchill High School,
Winnipeg.

Mr. Gilles Bergeron,
Assistant Deputy-Minister of
Communications,
Department of Communications.

Dr. J. J. MacDonald,
Dean of Science,
St. Francis Xavier University.

Mr. J. Alphonse Ouimet,
Chairman of the Board,
Telesat Canada.

Dr. William S. Rogers,
Head of the Department of French,
Trinity College,
University of Toronto.

Advisers:

Mr. David W. Bartlett,
Secretary-General,
Canadian Commission for UNESCO.

Dr. Maurice Richer,
Secretary-General,
Council of Ministers of Education.

Mr. Ian B. Robertson,
Multilateral Institutions Division,
Canadian International Development
Agency.

Prof. Louis Sabourin,
Director of the Institute for
International Co-operation,
University of Ottawa.

Mr. Freeman Tovell,
Director,
Cultural Affairs Division,
Department of External Affairs.

Mr. Guy Viau,
Director,
Canadian Cultural Centre,
Paris.



CANADA

no 73

**POUR DIFFUSION IMMEDIATE
LE 8 OCTOBRE 1970**

Communiqué

Le ministre des Affaires étrangères, M. Jean-Jacques Lussier, a l'honneur d'annoncer que la délégation canadienne à la Conférence générale de l'UNESCO sera présidée par M. J. Lussier, ministre des Affaires étrangères, et représentée par M. J. Lussier, ministre des Affaires étrangères, et M. J. Lussier, ministre des Affaires étrangères.

La délégation canadienne sera composée de M. J. Lussier, ministre des Affaires étrangères, et de M. J. Lussier, ministre des Affaires étrangères.

La délégation canadienne sera composée de M. J. Lussier, ministre des Affaires étrangères, et de M. J. Lussier, ministre des Affaires étrangères.

16^{EME} CONFERENCE GENERALE DE L'UNESCO

M. J. Lussier, ministre des Affaires étrangères, et M. J. Lussier, ministre des Affaires étrangères.

M. J. Lussier, ministre des Affaires étrangères, et M. J. Lussier, ministre des Affaires étrangères.

M. J. Lussier, ministre des Affaires étrangères, et M. J. Lussier, ministre des Affaires étrangères.

M. J. Lussier, ministre des Affaires étrangères, et M. J. Lussier, ministre des Affaires étrangères.

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, l'honorable Mitchell Sharp, annonce que la délégation canadienne à la 16^{ème} Conférence générale de l'Organisation des Nations-Unies pour l'Education, la Science et la Culture (UNESCO) sera présidée par M. Napoléon LeBlanc, vice-recteur de l'Université Laval, président de la Commission nationale pour l'UNESCO et représentant canadien sur le Conseil exécutif de l'UNESCO. Les deux vice-présidents seront: l'honorable Dr F. W. Rowe, ministre de l'éducation de Terre-Neuve et M. René Carneau, ambassadeur et délégué canadien permanent auprès de l'UNESCO.

Cette Conférence qui a lieu tous les deux ans, se tiendra au siège permanent de l'Organisation à Paris du 12 octobre au 14 novembre 1970. Elle groupera des représentants de plus de cent vingt-cinq pays pour discuter du programme biennal de l'UNESCO dans les divers domaines auxquels s'intéresse l'Organisation, tels que l'éducation, les sciences naturelles, les sciences de l'homme et les communications.

Font également partie de la délégation canadienne les personnalités suivantes:

Délégués:

M. Jean-Marie Beauchemin,
Sous-ministre associé,
Ministère de l'éducation du Québec.

Dr E. O. Hughes,
Conseiller scientifique,
Secrétariat des sciences,
Conseil privé.

Délégués suppléants:

Mlle Elizabeth Redmond,
Directrice, Département de français,
Churchill High School,
Winnipeg.

M. Gilles Bergeron,
Sous-ministre adjoint,
Ministère des Communications.

Dr J. J. MacDonald,
Doyen, Faculté des sciences,
Université St-François Xavier.

M. J. Alphonse Ouimet,
Président du Conseil d'administration,
Telesat Canada.

Dr William S. Rogers,
Directeur, Département de français,
Trinity College,
Université de Toronto.

Conseillers:

M. David W. Bartlett,
Secrétaire général,
Commission canadienne pour l'UNESCO.

Dr Maurice Richer,
Secrétaire général,
Conseil des ministres de l'éducation.

M. Ian B. Robertson,
Direction des institutions
multilatérales,
Agence canadienne de développement
international.

Professeur Louis Sabourin,
Directeur,
Institution de coopération
internationale,
Université d'Ottawa.

M. Freeman Tovell,
Directeur,
Direction des affaires culturelles,
Ministère des Affaires extérieures.

M. Guy Viau,
Directeur,
Centre culturel,
Paris.